
Andelsboligforeningen Kirkendruphaven
Referat af bestyrelsesmøde: 12-01-2022

Til stede:  Tina (9), Kasper (23), Inge (6), Louise (35) og John (27)
Afbud: Ingen

Protokol:
• Underskrives næste gang. 

Regnskab:
• Regnskabet ser fint ud. 

Løbende opgaver:  
• Intet. 

Korrespondance:
• Intet. 

Eventuelt: 
• Glögg og æbleskive arrangementet blev desværre ikke til noget. Det faldt sammen med at regeringen 

annoncerede at der igen var høje smitte tal, så der endte med kun at være én tilmeldt.
• Der var planer om at få fræst stubben ved parkeringspladsen midt på vejen, men det kan meget bedre 

svare sig at gøre det i forbindelse med at der bliver anlagt de ekstra p-pladser.
• Vi planlægger at afholde årets generalforsamling d. 17.03.2022. Lokaer er bestilt til Odin havnepark. 

Adresse kommer sammen med indkaldelsen. Overvej allerde nu om du/I ønsker at komme med forslag. 
Husk at undersøg hvad det vil koste, hvis det er noget som koster penge.

• Der er af og til mangel på fælles p-pladser. Vi vil derfor gerne bede om at man så vidt muligt ikke bruger 
fælles pladser, hvis man i forvejen har en tom carport selv. 
Samtidig holder gæster også ofte på vendepladsen og langt med vejen på trods af tomme fælles p-plads-
er. Det må man ha’ set på vej ned til vende pladsen, så der er ikke meget undskyldning for ikke at gå de få 
meter der bliver ekstra ved at holde korrekt. Er der fyldt op, så er der naturligvis ikke andre muligheder.

• Husk engang imellem at sluk og tænde for jeres hovedhane til vand. Den gror fast med tiden, hvis den 
aldrig bliver brugt. Vi har lige haft en andel på vejen hvor et vandrør sprang og hovedhanen sad fast, så 
det endte med en større vandskade. 

Næste møde:
• Næste møde bliver d. 12.01.2022 kl. 19.30 hos Inge (6).

Med venlig hilsen
Bestyrelsen
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